
 
 

 
The Embassy of the Republic of India to the Russian Federation has the honour to inform 

that Bharat Heavy Electricals Limited (BHEL), Electronics Division, Bangalore has floated an open 

tender on Supply, I&C and O&M for BOS and Transmission line of for 10 MW Solar Photo Voltaic 

Project, STPP, Pegadapally, SCCL Telangana. The last date of receipt of Bids is on 07.06.2019, 

13:00 Hrs (IST). 

The complete tender document (comprising of technical specification, forms to be filled up, 

terms / conditions, instructions for tender submission etc.) has been uploaded to following websites 

1.BHEL EPS website -  https://bhel.abcprocure.com/EPROC/. 

2. http://www.bhel.com/tender/view_tender.php?tenderid=46493      

3. https://eprocure.gov.in/epublish/app , (tender id : 2019_BHEL_441003_1) 

Interested companies are invited to submit their bids accordingly. 

 

 

 

 

Посольство Республики Индии в Российской Федерации имеет честь сообщить, 

что Подразделение электроники компании Bharat Heavy Electricals Limited (BHEL) в 

г. Бангалор объявило тендер на поставку, оборудование КИПиА, настройку и 

обслуживание основной управляющей системы и линии передачи для солнечной 

электростанции мощностью 129Мвт в Телангане. Крайний срок подачи заявок – 07 

июня 2019 г., 13 часов по индийскому времени. 

Полная тендерная документация (включая технические спецификации, формы 

для заполнения, условия, инструкции по подаче заявок и пр.) доступна по следующим 

адресам: 

1. Сайт компании  BHEL -  https://bhel.abcprocure.com/EPROC/. 

2. http://www.bhel.com/tender/view_tender.php?tenderid=46493      

3. https://eprocure.gov.in/epublish/app , (номер тендера: 2019_BHEL_441003_1) 

Заинтересованные компании приглашаются к подаче заявок. 


